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 Onsdag den 11. september nåede Limfjorden rundt Struer. Det var en dejlig dag med masser af 
mennesker på havnen. Der var musik og festlig stemning hele eftermiddagen både i teltene med 
mad og drikkevarer.

Mange nød det flotte syn af skibene efterhånden som de anløb havnen og fandt deres pladser.

Uge 39 til 40 drog Marilyn Anne på et 11 dage langt togt. Man besøgte Aalborg, København, 
Hundested og i Korsør besøgte de ”Georg Stage”

I København besøgte de bl. Andet Experimentariet og Folketinget, hvor de fik rundvisning af 
folketingsmedlem 
Karsten Hønge.

Der blev også tid til at 
besøge Kronborg Slot.

Man kan blive helt 
misundelig når man ser 
hvilke dejlige oplevelser 
besætningen arrangerer 
for eleverne.

Mellem alt dette 
arbejdes der stadig med 
skolefagene.



Herefter sejlede skibet til Svendborg på værft.

I uge 46 var eleverne på lejr i Humlum sammen med Toke og Hans hvor der blev talt skole og 
omgangstone.

I uge 47 var de hjemme i Struer.

I uge 48 var eleverne i erhvervspraktik.

Skibet skulle sejles fra værftet i Svendborg og hjem til Struer.

 Denne sejltur blev foretaget på 32 timer – flot.

Bestyrelsen i Marilyn Annes Venner var den 10. december inviteret til julemiddag ombord på 
skibet.

Dette er en fantastisk hyggelig aften som starter med flæskesteg med sprød svær, hjemmelavet 
rødkål, brunede og hvide kartofler. Derefter ris a’lamande og mandelgave. Tak til besætning og 
elever for denne hyggelige aften.



Efter dette spiller vi bankospil hvortil venneforeningen har medbragt et utal af små pakker. Susan 
Æbelø havde stået for indpakning af alle disse gaver. Stor tak til Susan for dette store arbejde.

Sara og Susan havde stået for indkøb af gaverne.

I uge 4 – 2025 drager elever og besætning på skiferie til Støten i Sverige. Vi ønsker dem en 
fantastisk god tur. – og vi kan fortælle, at det havde de.

Generalforsamling er fastsat til 6. maj 2025. Nærmere følger senere.

Vi beder alle om forslag til nye bestyrelses medlemmer, evt. tidligere elever forældre eller andre 
som vil deltage i bestyrelsesarbejde. I år er 3 bestyrelses medlemmer på valg, hvoraf 2 IKKE 
genopstiller.


